
 

 
 

 

Osloskolen 

 

 
Protokoll møte i driftsstyret ved Rødtvet skole 
 

Til: 

Morten Nyhuus- Eriksen, Leder DS 

Else Marie Brodshaug, representant (H) 

Tom Reidar Eng, representant (FRP) 

Azieb Zego, politisk representant (A) 

Aurora Foss, pedagogisk personale 

Reidun Ravem, ansatt repr. kommunalt ansatte og referent  

Mona Mohn, rektor 

 

Forfall: Lina Aresdatter Langaard 

 

Dato: 12.09.2023 kl. 16.30-18.00 
Møtested: Personalrommet Rødtvet skole 

Varamedlemmer innkalles til møtet ved eventuelt forfall fra styremedlemmer. 

 

 

Sakliste:  

 

Sak 19/2023: Godkjenning av innkalling og godkjenning av referat fra driftsstyrets møte 

                       23.05.23 

  Godkjent 

                       

 

Sak 20/2023: Plan for trygt og godt skolemiljø 

                       Rektor fortalte om skolens felles planleggingsdag med Apalløkka og Ammerud.  

  Gjennomført klassekontaktmøte (klassekontakter, FAU og lærere og ledere fra  

  skolen).  

Skolen har hatt møte med Habib Tahir, seksjonsleder i bydel Grorud. De bidrar 

med tre ressurser til vårt «Etter skoletid». For 5.-7. trinn. Rett etter skoletid. 

(REST) Plan kommer før høstferien. 

Gjennomgang av intensjonsavtale. Intensjonsavtalen mellom bydel og osloskolen 

bygge videre på prosjekt «nærmiljøskole». Målet er at flere skal fullføre og bestå 

vgs. Signert av Grorud bydelsdirektør, Ayub Tuhgra og utdanningsdirektør i Oslo 

Marte Gerhardsen. 

Strategi: stedsbasert elevstøtte og stedsbasert samarbeid på systemnivå. 

Utvidende muligheter for læring og opplevelser rett etter skoletid og i ferier. 

Aktiviserende av nærmiljø frivillige aktører. Jobbe for å bryte ned siloer og skape 

kultur for samarbeid. 

 

Sak 21/2023: Budsjettutviklingen så langt i 2023 

AKS: Aks: inntekt ok, spiser av merforbruket. Kun 10 elever som ikke har AKS 

plass, få som har gratis. Gratis kjernetid har gitt effekt. Nå er det mange som går 

på 3. og 4. trinn som går på AKS. 



Skole: Budsjett nesten i null. Vikarutgifter følges nøye. Skolen har 11 elever med 

spesialbehov på ordinær. Pengene skolen får for disse elevene, går opp i opp med 

høyere kostnad på personal. Skolen har ansatt flere spesialpedagoger og 

assistenter. GSI telling 1. oktober, så månedsrapporten/tertial for september, vil gi 

ett bedre bilde en rapporten for juli. 

 

Sak 22/2023: Strategisk plan 2023 

Vi følger oppsatt plan. Tema før jul er: leseplan, elevmedvirkning og IKT. 

 

Sak 23/2023: Nytt fra skolens ledelse 

Ni nye ansatte, noe er pga nye elever m/diagnose. 2 spesialpedagoger, 2 nye 

faglærere, 3 kontaktlærere, 2 ressurslærere. Konsulent/kontor: kun 1 person, 

jobber med å ansette 1 til. Elevrådet har blitt valgt. Nærmiljøprosjektet begynner 

å ta skikkelig form, og det er flere prosjekter på gang. 

                
Sak 24/2023: Eventuelt 

            Ingen saker 

   

 

Neste møte: 17.10.23 (21.11.23, 16.01.24, 27.02.24, 21.05.24) 

                                                                                                   

 

Morten Nyhuus-Eriksen                                                                       Mona Mohn 

Driftsstyrets leder               Rektor       
 


